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MILIEURAAD KORTEMARK  -  12 SEPTEMBER 2019  -  19:30  RAADZAAL- START 19U39 
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1. Aanwezigheden en samenstelling (10 min) 

 
 
  

  
Aan 

wezig 

Veront 
schul 
digd 

Af 
wezig 

    
Aan 

wezig 

veront 
schul 
digd 

Af 
wezig 

Greet Van Staeyen Milieu ambtenaar X   Patrick Vandermeersch 11.11.11 x   

Lynn Vermote schepen x   Eddy Coudron Gezinsbond x   

Marc Vulsteke CD&V x   Franky Geleyn Kreketrekkers   x 

Franky Vanhoutte N-VA  V  Ofelie Callewaert Irie Vibes L   

Danny Bocqué SPA-Content x   Filip Verhaeghe Irie Vibes L   

Gerard Baekeland Eerlijk en Bezorgd   x Martine Lamsens Tuinhier  V  

Jan Stoens Open VLD  V  Claudine Vandenbulcke MMI Kortemark  V  

Jelle Quartier Natuurpunt Yzervallei  V  Kurt Cappelle Landelijke Gilde x   

Trees Vulsteke Natuurpunt Ruidenberg x   Joke Vandesteene KVLV x   

Sofie Declercq Natuurpunt Ruidenberg X   Bart Van Haecke ABS x   

Laurens Gysels Natuurpunt Ruidenberg x   Willy Ver Eecke onafhankelijk x   

Karl Vanysacker NWG De Kerkuil x   Dirk Cuvelier onafhankelijk   x 

Patrick Moerman Kringloopkracht   x Agnes Vandenbroucke onafhankelijk x   

     Kris Bouttelgier Onafhankelijk x   

          

 

➔ Ontslag Hedwig Meyus   -  vervanging 

➔ Dagelijks bestuur nog te kiezen 

 

2. Goedkeuring vorig verslag (5 min) 
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- zitbanken op eilandjes: negatief advies 

- zitbanken pastorietuin: staat op planning (ten vroegste volgend jaar) 

- traject toegangsweg: kijken om iets tijdelijks te voorzien. Ivm de definitieve inrichting: 10 oktober overleg met de deputatie 

- rest: zie verder 

 

3. Werkgroepen (25 min) 

 Paddenoverzet 20   opstart 2020   (3min) 

Nu al 4-5 jaar in de vrijbosstraat. Het is de bedoeling om nu ook te starten in de Terrestdreef. Hiervoor is bijkomend materiaal nodig. Dit kan eventueel van 

het budget van de milieuraad komen. 

 Nestkasten en  vleermuizen   (5 min) 

Natuurwerkgroep de Kerkuil deed jaarlijkse controles van kerkuilenbakken. Karl licht dit toe. Ieder jaar nestcontrole op verschillende plaatsen. Nu op 2 

lokaties jongen (1 met 5 en 1 met 3 jongen). Dit was in mei. Nu is er op 1 plaats een 2e broedsel. Dit betekent dat er dit jaar veel muizen zijn. De kerkuilen 

worden geringd. Is niet noodzakelijk maar het gebeurt voor wetenschappelijke doeleinden. BVB toen vorig jaar een uil gestorven was. De opmerking wordt 

gemaakt : Er zitten meer uilen en roofvogels dan je denkt. 

Natuurwerkgroep de Kerkuil wenst wand voor ijsvogel. Ijsvolgels hebben water en een steile wand nodig om nesten te maken. (minimum 0,5m boven 

water). Aantal broedsels heeft te maken met een strenge winter of niet. Na een harde winter zie je geen ijsvogels in de lente. 

Voorstel: bij omgewaaide boom de wortels laten liggen. Is voor de beestjes een flatgebouw. 

Indien alles ok is om te fourageren maar geen wanden zijn, kan je zelf een wand maken. (bvb in een betonplaat laten nesten maken). Er is dan ook een takje 

geplaatst om op te rusten. 

Kan er bij een financiele ondersteuning zijn om een nestplaats te platen aan de putten van talpe? (linkerkant van het eilandje aan de onttrekkingsput) 

Vooraleer er een bedrag opgeplakt kan worden, moet er eerst een voorstel gedaan worden. 
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+   

 Bermbeheer (10 min) 

Verslag rondrit bermen (pdf Patrick) 

Sofie licht toe. Normaalbekijken ze 2-jaarlijks de permanente kwadranten. Nu was er een rondje bij alle ecologische bermen dmv 3-tal fietstochten.  

23 augustus in de Krekebekestraat. Er zijn nogal wat werken gebeurd. De bermen voor de moment nog een werf. Nu best niet veel aandoen. 

Koutermolenstraat; niet veel berm. Gemaaid zonder volledige afvoer. Best alles zoveel mogelijk afvoeren. (wordt doorgegeven aan de technische dienst). De 

opmerking wordt gemaakt om eventueel de Koutermolenstaat uit de waardevolle bermen te halen en een andere er in te stoppen. Misschien kan je die er 

uit halen en andere er in stoppen. 

Hogestraat met Schuddebeurzewegel. De Schuddebeurzewegel  is toegereden. Hiervoor werden in de vorige legislatuur aangetekende brieven gestuurd. De 

opmerking wordt gemaakt: “er is een verschil tussen door mogen en door kunnen”. Dit dossier  wordt heropgestart) 

Barisdamstraat-Picknicktafel is verdwenen (is dit voor de werken weggenomen of wordt dit teruggeplaatst: vragen aan technische dienst). 

 

Volgende vraag wordt gesteld; “Veel mensen maaien voor hun eigen woning en een beetje errond. Is niet de bedoeling”. Wat is het standpunt van de 

milieuraad? 

- Besluit: Te zien wat de ecologische waarde is: maar moeilijk om te zeggen dat het niet mag. Moet dit worden uitgelegd. Is moeilijk 

- Opmerking: moeten waardevolle bermen ter plaatse aangeduid worden? Ter hoogte van akkers zijn de bermen minder waardevol omwille van 

bemestingsdruk. Wordt dit enkel in de periode of opmerking deze berm wordt ecologisch beheerd. 

 

Wat met sproeien tegen de straat of omploegen tegen de straat? Antwoord gemeente: Nieuwe situaties worden opgevolgd door de gemeenschapswacht.  

Opmerking in de Werkenstraat: stuk dat vergeten wordt te maaien. De technische dienst is hiervan op de hoogte dat dit vergeten werd. 
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 Trage wegen  (5min)  

+ Stand van zaken bordjes en kaart:  

Offerte werd aangevraagd. (offerte werd ondertussen gekregen en goedgekeurd, bordjes zijn besteld) 

+ Verdwijnen van trage wegen: 

+ Graveneikewegel: de bedoeling is om nog eens met Staden de betrokken landbouwer aan te spreken. 

-      Schuddebeurzewegel: zie daarstraks 

 

 Advies kapvergunningen - (5 min) 

- Achter de kerk van zarren: niet veel bomen van waarde. Wel opmerking Japanse Duizendknoop 

- Galgestraat: wilgen verdwijnen: positief op voorwaarde heraanplant 

- Roeselarestraat 65: rooien van bomen ivm dempen en verplaatsen waterput 

- Regularisatie Werken: nog geen advies 

- Handzamestraat verplaatsen van fruitbomen:  

- Nieuwstraat: negatief geadviseerd 

- Tuinwijk: verkavelingsaanvraag: nog geen advies 

- Makeveldstraat: is doorgegeven aan politie 

4. Op te volgen dossiers  (80 min) 

 Financieel : Stand van zaken ?  

1976,62 euro (nog premies te betalen) 

➔ Agnes zal eens de rekening grondig bekijken. 

➔ Er wordt gevraagd om te  kijken naar een gratis rekening bvb Argenta     (5 min) 

 Silvamo  stortplaats    -  bezoek in plannen (5min) 

Keuze: vanaf halverwege april, mei of juni omdat het klaar is. 

➔ Voorstel terug juni. 

 Groenschermen   (5 min) 

- Geen nieuws 

 Bezinkputten  + Tuin gemeentehuis   (10 min) 
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+ Alternatieve toegang oppompen water 

De opmerking wordt gemaakt dat het vreemd is dat er een nieuw fietspad is waar je niet op mag omwille van het oppompen van water. Lynn antwoordt: dit 

stuk is bedoeld geweest voor dubbel gebruik daarom werd dit stuk in beton aangelegd. Er was inderdaad een lange periode wanneer het fietspad niet 

gebruikt kon worden. Dit wordt geherevalueerd. 

De opmerking werd gemaakt dat sommige landelijke wegen vaak niet veel breder zijn dan het fietspad en daar samenrijden wel lukt. Het antwoord wordt 

gegeven dat inderdaad de meeste weggebruikers voorbeeldig zijn, anderen niet. Door problemen is er een fietsverbod gekomen. De opmerking wordt 

gemaakt dat dit vermoedelijk te wijten is aan het feit dat het beton veel hoger ligt dan de berm en er daardoor niet uitgeweken kan worden. 

Volgende werd ook meegedeeld: 

Zaterdag is het officiële opening van het krekedalfietspad. (via de website van de gemeente inschrijven van fiets en wandelzoektocht.  

Op de toegang naar het fietspad via de beek (Wilgenlaan) is terug een strook uitgeschreven voor nutsleiding. 

+ Stand van zaken vormen totaal visie? 

Er werd een opmerking gemaakt over het Krekedalpad. Een stuk van dit nieuwe fietspad was lange tijd niet toegankelijk voor fietsers. Dit stuk is in beton 

voor dubbel verbruik. Er stond verboden voor fietsers. Dit was te lang. Het is de bedoeling om te herevalueren als je heel de zomer er niet door kan. 

Sommige zijn voorbeeldig en andere niet. Hierdoor waren harde maatregelen nodig. Beton ligt te hoog tov de berm. 

 Zwerfvuil   → Ballonoplatingen  zie pdf  (5 min) 

Toelichting door Sofie: Op 21 september zwerfvuilactie. Nu worden vele ballonnen opgelaten, dit zorgt voor zwerfvuil. Dieren ondervinden hier veel last van. 

1 van de ballonoplatingen in Kortemark was in juni door Kom Op Tegen Kanker. Er wordt gevraagd om dit zo weinig mogelijk toe te staan. Dit kan eventueel 

door de gemeente verboden worden. Het feit dat de gemeente het vuurwerk verbood, is al een goede eerste stap. 

➔ Er wordt gevraagd of het college een verbod kan invoeren op ballonoplatingen 

➔ Er wordt gevraagd om hierover meer te sensibiliseren (bvb naar scholen) 

De opmerking wordt gemaakt om hierbij ook de kerstboomverbrandingen te verbieden. 

21 september clean up day 

De Kortemarkse actie wordt toegelicht. 

Volgende opmerking  wordt gemaakt: In Handzame Kermis waren veel plastieken bestek, plastieken bekers. Kan ook hier gekeken worden om de afvalberg 

te verminderen?  
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De wetgeving rond het verbod op herbruikbare bekers en dergelijk wordt toegelicht. Er werden afspraken gemaakt om dit ook toe te lichten op het vrije 

tijdscafé. (noot: op de milieuraad werd gezegd dat de toelichting zou gegeven worden op het vrije tijdscafe van 3/10, maar dit werd verplaatst naar het 

volgende vrijetijdscafé van 2 april. De opmerking werd gemaakt om hierover ook te communiceren via mail. 

Er werd meegegeven dat het belangrijk is om ook bij jezelf te beginnen met het verminderen van afval. 

Er kan een toelichting gegeven worden de volgende milieuraad. 

 Burgemeestersconvenant  en klimaatacties -  ideeën, initiatieven? (15 min) 

- Danny zal volgende vergadering een bijdrage geven voor wat in de omgeving gebeurt. Er zijn heel wat grensoverschrijdende zaken.  

 Ontharding  -  Gesloten overwegen: Spanjaardstraat, Barisdamstraat (10 min)   

Dit moet meegenomen worden naar volgende jaren wanneer opnieuw een indieningsperiode voor de subsidies komt. Er wordt voorgesteld om eens te 

kijken met andere gemeenten om samen te werken. Is het aan Infrabel of aan de gemeenten?  Met Infrabel is nog geen contact genomen, maar er wordt 

ook niet veel van verwacht.  

-> Dit zal besproken worden in het westhoekoverleg, maar het dossier kan ook meegenomen worden in een volgend dossier van ‘landbouwwegen’. Dit 

zal nog verder bekken worden. 

 

 Kortemark  Bijenvriendelijk?  (10 min) 

Hiermee moet gewacht worden tot goedkeuring van het meerjarenplan 
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1. ACTIVITEITEN 
- 19 september: 19u-21u30 spoedcursus composteren: Oude Pastorietuin (inschrijven via mirom.be/activiteiten) 

- 24 september: 20u: infovergadering omgevingsvergunning Renewi: Gildezaal 

- 26 september: 18u45 tot 21u30: Natjes en droogjes ikv wegenbouw en waterproductie (afspraak Handelsstraat 12 veurne) inschrijven via provincie 

- 3 oktober: ’s avonds: infoavond CO2-uitsgespit CC Het kruispunt Diskmuide: inschrijven via provincie 

- 4 oktober: 18u30: bijeenkomst zwerfvuilvrijwilligers: Oude Pastorietuin (uitnodiging volgt) 

- 5 oktober: 10u: inhuldiging vredesboom (uitnodiging volgt) 

- 12 oktober: 19u15: Nacht van de duisternis in Koekelarebos (inschrijven via milieudienst) 

- 22 november: ganse dag: plaatsbezoek naar waterhouderij in Walcheren 

- 3 december: avond: infoavond groene gevels en daken-Ieper (inschrijven via provincie) 

2. NIEUWE PUNTEN EN VARIA’S  (25 MIN) 
Er wordt gevraagd naar meer bomen/schaduw in Handzame door Agnes (zie ook brief). Vaak krijgt ze de opmerking dat kinderen niet naar buiten mogen 

komen want er is te veel zon. Het centrum van handzame loopt te veel achterop tov de rest.  

 Bij de aanleg van de speelzone ter hoogte van het oude recyclagepark wordt een stuk onthard. (anders is dit wat klein). Het plan hiervan zal worden 

voorgelegd aan de milieuraad. 

Het idee om de tuin van Sint Jan de Deo voor iedereen toegankelijk te maken zou een goed idee zijn. Hiervoor zal nog gekeken worden. 

Rond de heraanleg van het voetbal komen er ook bomen. 

 

De opmerking wordt gemaakt dat bomen best in het najaar geplant worden. 

Er wordt gevraagd of het zal helpen als de milieuraad centjes voorziet voor de vergroening van Handzame. Hierop wordt geantwoord dat het plantgoed 

meestal niet het probleem is, maar de ruimte waar geplant kan worden vaak meer een remmende factor is. 

 Er wordt verwezen naar Oudenburg; daar organiseerde de gemeente een groepsaankoop van bomen en beloofde ze zelf evenveel bomen planten op 

openbaar domein. 

Er wordt gevraagd naar meer bomen op het tracé van het nieuw fietspad. Dit wordt onderzocht met het regionaal landschap, maar zolang het 

meerjarenplan niet is goedgekeurd, kan niet verder gegaan worden. 

Willy:  



 

9 

Bij het vervangen van afgestorven bomen zou men een stuk drainage slang ( ongeveer 1m.lengte) in de grond rond het wortelgestel plaatsen en   langs een 

kant bovengronds uitkomen, om deze bij droge perioden water te kunnen geven op een perfecte manier ( zonder waterverspilling ). Dit wordt doorgegeven 

aan de technische dienst 

Langs het fietspad tussen Kortemark en Handzame staan lijsterbessen waarvan er reeds veel afgestorven zijn  

Ik stel voor om de boomsoort carpinus fastigiata aan te planten, is familie van de haagbeuk maar groeit in zuilvorm (smal ). De groendienst is bezig de 

heraanplant te bekijken. 

Bij het opfleuren van de gemeente met bloemen voor volgend jaar stel ik voor om meer kleurrijke soorten te gebruiken ipv. van de witte bloemen de laatste 

tweetal jaar, (het lijk of de ganse gemeente in rouw is zonder kleur!) 

Rondvraag …. 

Belangrijk: juiste boom op de juiste plaats. Opmerking misschien is de ‘verpaarding’ van het landbouwgebied een opportuniteit om meer bomen te planten. 

(meer bomen in de weide) 

Vraag: stand van zaken doorgang fietspad langs de triangel.  

 

3. VOLGENDE MILIEURAAD  
+ maandag 4 november   -   dinsdag 10 maart   -   donderdag 28 mei 

 
  

Einde voorzien 21:45-einde 21u51 


